

# Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 3 i Studenterrådet 2023

Dato **31.03.2023**

Sted **K52, 2. sal**

Punkt 1: *Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:*

Formalia

- *en dirigent.*
- *en ordstyrer.*
- *en referent.*
- *(to stemmetællere)*

*Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen:*

- *konstaterer mødets gyldighed.*
- *konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed.*
- *godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde.*

Dirigent: Malte er valgt.

Ordstyrer: Ban er valgt.

Referent: Ivan er valgt.

Stemmetællere: Malte er valgt.

Konstatering af mødets gyldighed: **Mødet er rettidigt indkaldt og derved gyldigt.**

Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: **Bestyrelsen er beslutningsdygtig**

Godkendelse af referat fra sidste møde: **Referatet er godkendt.**

Mødedeltagelse

*Til stede var:*

Menige:  
Ban  
Mathilde  
Ivan  
Amalie  
Carla  
Eiby  
Jacob

HUM:  
Niels

JUR:

TEO:

SAMF:

SCIENCE:  
Bune  
Andrias  
Julia

SUND:  
Ella

Andre:  
Malte – Forpersonsmandat  
Kevin - UB

*Afbud fra:*

Dagsor-  
den

## Dagsorden og indholdsfortegnelse

<b>17.00-17.15: PUNKT 1. FORMALIA .....</b>	<b>3</b>
<b>17.15-17.45: PUNKT 2. ORIENTERING: NYT FRA .....</b>	<b>4</b>
BILAG 2. 1 NYT FRA FORRETNINGSUDVALGET (FU) .....	4
<b>KL. 17:45-18:20: PUNKT 3. DRØFTELSE OG BESLUTNING: 1-ÅRIGE KANDIDATER.....</b>	<b>6</b>
BILAG 3. 1 HUMRÅDETS UDTALELSE OM 1-ÅRIGE KANDIDATER .....	7
<b>KL. 18.20-18.40: PUNKT 4: DRØFTELSE:RUSARRANGEMENT .....</b>	<b>8</b>
<b>KL.18.40-19.25: AFTENSMAD .....</b>	<b>9</b>
<b>KL.19.25-19.40: SOCIALT INDSLAG .....</b>	<b>9</b>
<b>KL. 19:40-19:55: PUNKT 5. DRØFTELSE: SRKUS SAMVÆRSPOLITIK.....</b>	<b>9</b>
BILAG 3. 1 STUDENTERRÅDETS SAMVÆRSPOLITIK.....	10
<b>KL. 19:55-20:25: PUNKT 6. DRØFTELSE: KAMPAGNE OM DISKRIMINATION .....</b>	<b>12</b>
<b>KL. 20.25-20:45: PUNKT 7. DRØFTELSE: KICKSTART AF FORENINGSLIV .....</b>	<b>13</b>
BILAG 7.1 ANBEFALINGSPAPIR.....	13
<b>KL. 20.50-21.05: PUNKT 8. EVENTUELT OG MØDEEVALUERING .....</b>	<b>14</b>
<b>LISTE OVER FORKORTELSER HYPPIGT BRUGT I STUDENTERRÅDET.....</b>	<b>15</b>

Punkt 2  
(O): Nyt  
fra

*Der indstilles til, at bestyrelsen orienteres om nyt fra forretningsudvalget, fakulteterne og diverse råd og organer.*

SUND: Intet nyt

SCIENCE: Ikke så meget – Påskefrokost – hjulpet baglandet – møde d. 3. maj i SCIENCErådet – Ny pulje der administreres af SCIENCErådet. Der er 100 klik i den pulje – Der holdes møder med dekanen oftere – ansættes ny prodekan for uddannelse (rip Grethe)

	<p>HUM: to ting der fylder – 1) flytning fra SAMF til KUA – bliver skubbet efter sommerferien – lidt forvirring ift. hvordan processen er (Mikkel kan ikke lide HUM, så han spænder ben) – Der kommer et stormøde i maj om det - 2) 1-ÅK (Niels siger ikke så meget pga. det kommer senere)</p> <p>SAMF: Det kører efter org af bagland arbejdsgruppen</p> <p>KUUR: Regler om ChatGBT læses op – GBT køres igennem SN hvor de beslutter hvor meget det kan bruges på de givne studier – forpligtende læringsfællesskaber har været oppe at vende igen, der laves et katalog som kan være med til at lave en kultur ændring på studierne – livslang læring og EVU er fedt nok, idet man får flere valgmuligheder, stor investering – Kanalstrategi kan bruges til trivselsstrategi</p> <p>UB: der har været seminar, det var hygge – Der snakkes om ny strategi – besøg af ministeren om 1-ÅK (10/10 at hun gad komme) – i strategien forventes der 1) livslang læring, 2) innovation, - denne strategi vil være mere kort og præcis – der er blevet ansat en ny uni direktør, han starter 1. maj, han virker meget sød og god (bb Jasper Ole- sen) – ny i bestyrelsen, der er en der falder fra d. 1. juni (bliver spicy at se hvem der kommer ind nu), der lægges vægt på at have en ny mand med samme kompetencer</p>
<p>Punkt 3 (D/B): Drøftelse og beslutning: i-årige kandidater</p>	<p>Reformen gennemgås, så alle er sat ind i, hvad den betyder. Den sidste måneds hændelser og møder ifbm. reformen fremlægges.</p> <p>Bestyrelsen drøfter hvad Studenterrådet skal lave af aktiviteter ifbm. reformen.</p> <p>Der er enighed om at bestyrelsen vil lave kreative aktioner. Der lægges op til at FU, med samarbejde med DSF, laver disse aktioner.</p> <p>Der vedtages:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fak rødderne skal rykkes på at mobilisere folk til aktioner</li> <li>- Dette skal være et arbejde som B og FU foretager samlet</li> <li>- Vi skal lægge en plan for hvordan vi kan rykker på FAK rødder</li> <li>- Dette gøres i FU</li> <li>- Uge 16 - et hotspot uge ift. rekruttering til aktioner</li> </ul>
<p>Punkt 4 (D): Drøftelse: Russar- range- ment</p>	<p>Der gives en briefing af arrangementet, som det kommer til at se ud i 2023. FU lagde op til at B skulle komme med ideer til hvordan man udformer arrangementet. Der kom ikke nogen indvendinger til ideer, dog sagde B at de ville løbende komme med ideer, hvis de skulle opstå. Disse ideer sendes enten til FU eller arbejdsgruppen.</p>
<p>Punkt 5 (D): Drøftelse: SRKUs sam- værs- poli- tik</p>	<p>Bestyrelsen drøfter samværspolitikken og er generelt tilfredse med den.</p> <p>Jacob Hviid og Julia Tang stiller op som tillidspersoner og vælges med tillid fra bestyrelsen.</p> <p>Derudover fjernes et komma "Formålet med samværspolitikken er, at sikre at interaktioner..." i samværspoli- tikken. Det besluttes at det er vigtigt nok til at fiks det.</p>
<p>Punkt 6 (D): Kam- pagne</p>	<p>Kampagneplanen fremlægges og bestyrelsen drøfter den kort. Der kom ikke nogen indvendinger fra B ift. ideer eller retning for kampagnen. Hvis sådan nogle ideer skulle opstå, vil de blive sendt til arbejdsgruppen.</p>

om diskrimination	
Punkt 7 (D): Kick-start af foreningsliv	<p>Projektgruppens arbejde præsenteres. Da foreningskonsulent Edith stopper d. 31. marts, skal projektgruppens arbejde skrues en del ned, idet den fremover kun vil bestå af frivillige og en studentermedhjælper.</p> <p>Bestyrelsen drøfter, hvad gruppen skal prioritere:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- B vil have at gruppen skal fokusere på at opdatere diverse foreningers info. (Eks. var der flere foreninger hvis info ikke var indskrevet på hjemmesiden.)</li> <li>- Det er ikke muligt at indskrive sin egen forening i hjemmesiden selv. Nogle B-medlemmer har en forening, som de ikke var i stand til at indskrive selv i hjemmesiden</li> <li>- Lave en guide til hvordan man bruger forenings-hjemmesiden</li> <li>- Lav mere SoMe om diverse foreninger. På denne måde kan man sprede budskabet om hjemmesiden, men så kan studerende også se hvilke forskellige foreninger der er.</li> </ul>
Punkt 8 (O/D/B): Møde eval	<p><u>Evt:</u> Pride:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der lægges op til at FU organisere det (+ Mathias Bune)</li> </ul> <p>Debat med SRKU:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tidspunktet hvorpå opslaget er lagt op er forholdsvis dårligt, idet folk hellere vil sidde og snakke med deres venner til frokost end at svarer på et FB-opslag. Derfor foreslås det at gøre det lidt senere på dagen.</li> <li>- Der lægges op til at SRKU for sig en twitter konto, samt at man ligger "Debat med SRKU" op der.</li> <li>- B ligger op til at kom gruppen vurdere efter de næste to gange med "Debat med SRKU" om man skulle blive ved med at gøre det</li> <li>- B siger at man skal lave mindre abstrakte spørgsmål (eks: Hvis de studerende fik 1 mil kr, hvad skulle de så bruges til?)</li> </ul> <p><u>Mødeeval:</u> PowerPoint'en er megagod.</p> <p>Ikke sukker snacks. F.eks. grønt + humus eller frugt</p>